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aan MATTHIAS DIEPENDAELE
VLAAMS MINISTER VAN FINANCIËN EN BEGROTING, WONEN EN ONROEREND ERFGOED

Sociale woningen  -  Vandalisme en verwaarlozing

Op 12 december 2020 verscheen in Gazet van Antwerpen een artikel, getiteld ‘Vandalen 
vernielen 21% van liften Woonhaven’. Uit dit artikel bleek dat bij Woonhaven het werkelijk 
aandeel van vandalisme tussen de 25 en 30 procent van alle herstellingen ligt.

Dit aandeel is deels te verklaren door het feit dat werken aan liften een dure 
aangelegenheid is en dat sociale woningbouw in grootsteden ook vaak hoogbouw kent. 
Toch zal bij andere sociale huisvestingsmaatschappijen (SHM’s) in Vlaanderen het aandeel 
van vandalisme enerzijds en verwaarlozing anderzijds in de totale kosten van de jaarlijkse 
herstellingen vermoedelijk ook hoog liggen.

1. Beschikt de minister over cijfers aangaande de kosten van herstellingen naar 
aanleiding van vandalisme enerzijds en verwaarlozing anderzijds bij de sociale 
woonactoren? 

Graag opgesplitst per provincie en SHM. 

Graag ook de percentages van deze herstellingen ten overstaan van de totale kosten 
van de jaarlijkse herstellingen.

2. Zijn grootsteden gevoeliger voor vandalisme en verwaarlozingen in de sociale 
huisvestingssector dan andere gemeenten in Vlaanderen?

3. Welke conclusies trekt de minister uit deze cijfers?

4. Welke initiatieven neemt de minister dienaangaande?



MATTHIAS DIEPENDAELE 
VLAAMS MINISTER VAN FINANCIËN EN BEGROTING, WONEN EN ONROEREND ERFGOED

ANTWOORD
op vraag nr. 299 van 8 februari 2021
van GUY D'HAESELEER

Er zijn geen cijfers beschikbaar over de herstellingskosten naar aanleiding van vandalisme 
en/of verwaarlozing. De problematiek inzake vandalisme vergt een lokale analyse en 
opvolging. Ik zie dan ook geen meerwaarde om hieromtrent vanuit Vlaanderen initiatieven 
te nemen.


